

Title (en)
Jewellery

Title (de)
Schmuckstück

Title (fr)
Bijou

Publication
EP 1815766 A2 20070808 (DE)

Application
EP 07002358 A 20070202

Priority
DE 102006005625 A 20060206

Abstract (en)

The jewelry has a decorative body (1), and a decorative insert (4) that has a channel opening (10) into which a fastening pin (7) is inserted. The fastening pin has one end that projects from the insert and extends into recess of the body for fastening of the insert into the body. The recess is a passage threaded hole through which the fastening pin is screwable, where the fastening pin is formed as a threaded pin. A section protrudes into the channel opening through the threaded hole.

Abstract (de)

Bei einem Schmuckstück mit einem Schmuckkörper (1) und wenigstens einem Schmuckeinsatz (4), der eine Kanalöffnung (10) aufweist, in die ein Befestigungsstift (7) eingesetzt ist, der zur Befestigung des Schmuckeinsatzes (4) in dem Schmuckkörper (1) mit wenigstens einem Ende aus dem Schmuckeinsatz (4) heraus- und in eine erste Ausnehmung (8) des Schmuckkörpers (1) hineinragt, lässt sich eine sichere und leicht handhabbare Befestigung des Schmuckeinsatzes an dem Schmuckkörper dadurch realisieren, dass die erste Ausnehmung (8) ein Durchgangs-Gewindeloch ist, durch das der als starrer Gewindestift ausgebildete Befestigungsstift (7) hindurch schraubar ist und mit einem durch das Durchgangs-Gewindeloch (8) ragenden Abschnitt (9) in die Kanalöffnung (10) ragt.

IPC 8 full level

A44C 17/02 (2006.01)

CPC (source: EP)

A44C 17/0233 (2013.01)

Cited by

WO20221397A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR HU IE IS IT LI LT LU LV MC NL PL PT RO SE SI SK TR

Designated extension state (EPC)

AL BA HR MK YU

DOCDB simple family (publication)

EP 1815766 A2 20070808; EP 1815766 A3 20080806; EP 1815766 B1 20110105; AT E493903 T1 20110115; DE 102006005625 A1 20070816;
DE 202006020437 U1 20080717; DE 502007006146 D1 20110217

DOCDB simple family (application)

EP 07002358 A 20070202; AT 07002358 T 20070202; DE 102006005625 A 20060206; DE 202006020437 U 20060206;
DE 502007006146 T 20070202